

Beslutningsreferat af kajakudvalgsmøde d. 12. marts -24 kl. 18.00

Til stede: Mads Sørensen, Jesper Veber Knudsen, Lene Sømod Flou, Pia Sørensen, Lars-Bo Kristensen og Svend Mørk-Jensen

Referent: Svend Mørk-Jensen

Pkt. 1: Alle: **Kort info om løst og fast.**

Beslutning: -Vi har fået numrene og navnene til kajakkerne, og de små nummerplader til stativerne. Henrik Winther har produceret og sponsoreret det hele. Numre og navne sættes på inden standerhejsning.
-Henrik Winther dørber 1 eller 2 kajakker ved standerhejsning.

Pkt. 2: Alle: **Opfølgning på beslutninger fra mødet 16. marts**
Nogle emner har fået egen plads på dagsordenen.

Beslutning: Flemming Hvid og Lucas Hvid samler havkajakstativet lørdag d. 16. marts.
John Jørgensen har malet lægterne.

-Turkajakinstruktionsplanen konfirmeres mandag d. 18. marts.
-Havkajakinstruktion er aftalt til weekenden 22. – 23. juni. Der bliver forhåbentligt et kursus mere.
-Artikel sættes i lokalmedier så hurtigt som muligt efter d. 18.
-Behov for annonce vurderes i tide inden instruktionsstart (primo april).
-Medlemmerne har fået forhåndspåmindelse via Conventus og vil igen få en med konkrete oplysninger efter d. 18.

Der er arrangeret:

kursus i IPP3-hav i DKF-regi hos os i weekenden 18. – 19. maj.
turkajakinstruktør2-kursus i regi af DKF hos os i weekenden 25. – 26. maj.
turkajakinstruktør2-kursus i regi af DKF hos os lørdag d. 23. juni.
prøve i IPP3-hav i DKF-regi hos os lørdag d. 29. juni.
havkajakinstruktør2-kursus i regi af DKF hos os i weekenden 17. – 18. august
havkajakinstruktør2-prøve i regi af DKF hos os lørdag 13. oktober

Svend er i gang med at søge fondsmidler til nye turkajakker og udstyr til både havkajak og turkajak.

Vi har fået grønt lys til at flytte pc'en fra midt i den gamle hal ud i kajakhallen.

Pkt. 3: Svend: **Kajakafdelingens økonomi**
Midler i rokclubbudget for -24 er brugt.

Beslutning: På information til bestyrelsen om at stativet til havkajakkerne vil koste ca.

7000 kr, var svaret, at der er 10000 kr på afdelingens budget.
Vi har peget på, at det ikke kan være kajakafdelingens budget, pengene skal tages fra. Vi mener det er fra byggeribudgettet, da hallen ikke er særlig anvendelig uden det nødvendige inventar.
Spørgsmålet er uafklaret i skrivende stund

Pkt. 4: Mads: **Forslag fra Mads om at blive klubmedlem hos Kajakenergi**
<https://www.kajakenergi.dk/>

Pga. at Mads sammen med Steffen står ret alene i klubben i forhold til at udvikle færdigheder som havkajakinstruktører, vil det være en stor hjælp at blive en del af online-fællesskabet Kajakenergi.

Et Premium årsmedlemskab indeholder: Sparring om dit kajak-mål; Adgang til alle temaer; Hjælpsomt medlemsforum; Målrettede træningsgrupper; Motiverende Online Events; Årligt Medlemstræf.
Prisen er 1500 kr.

Mads og Svend har begge i perioder været privat medlem og erfaret, at det er en stor viden og udviklingshjælp, man kan få via medlemskab.

Beslutning: Hvis der er økonomi i afdelingsbudgettet, prøver vi det i foreløbigt ét år.

Pkt. 5: Svend/Mads: **Åbent hus i svømmehal for at prøve at sidde i tur- og havkajak?**

Beslutning: Vi udskyder arrangementet til foråret -25.
I stedet inviterer vi til Åbent hus-dag i løbet af sæsonen. Svend skal først afklare, hvilke sikkerhedstiltag der skal være inden endelig beslutning.
Svend skitserer et oplæg til onsdag eller torsdag kl. 19 – 21. i uge 24 eller 25
Arrangementet annonceres på sociale medier og muligvis andre medier.

Pkt. 6: Alle: **Vinterroning i kajak.**
Tilladelser på baggrund af roevner? Kilometerkriterie? Begge dele?
Påklædning? Deltagelse i møde? Andet?

Beslutning: Udskydes til senere møde.

Pkt. 7: Alle: **Arrangementskalender**

Beslutning: Klubben har kalender forskellige steder.
Vi skal være meget opmærksomme på at sætte arrangementer i kalenderen på hjemmesiden og i Memberlink (Rokort)

Pkt. 8: Svend/Jesper: **Artikler om kajak, kajakhusbyggeri, kajakinstruktion, andet?**

Beslutning: Formålet er at tiltrække nye medlemmer.
Mulige medier: Lige Her og Nu; Fjordavisen; sociale medier

Vi skal sende kajakbilleder til Jesper.
Svend skal fortælle lidt i artiklen.

Pkt. 9: Lars-Bo: **Nye numre til kajakkerne**
Kan vi lave et langtidsholdbart system i nummereringen.

Beslutning: Berit og Lars-Bo prøver at udvikle et system, så kajakkerne kan placeres i nummerrækkefølge indenfor afgrænsede stabilitetsgrupper.
Svend finder ud af, hvordan man fjerner gamle numre fra kajaker.
Svend aftaler de manglende skilte og numre med Henrik Winther.

Pkt. 10: Lars-Bo/Svend: **Kajakreparationer.**
Katamaran i værksted.

Beslutning: Vi foreslår at værkstedet bliver gjort anvendeligt i løbet af arbejdslørdagen. Alt overflødig fjernes fra rummet, så det ikke længere er et opbevaringsrum, men et værksted.

Vi får forhåbentligt reparationsaftalerne på plads i løbet af lørdagen.

Pkt. 11: Lene/alle: Gennemgang af opgaveliste

Beslutning: Er berørt gennem aftenens punkter.
Lene opdaterer listen.

Pkt. 12: Alle: Evt.

Beslutning: Kan vi få et whiteboard i kajakhallen til brug ved beskeder, nedbrud af Rokort, instruktionsaftner m.m.
Svend følger op på det

På næste møde skal vi snakke om/aftale lokale ture og større ture.

Vi vil foreslå bestyrelsen, at der bliver etableret et kodetastatur udenfor kajakhallen, så man ikke skal hele vejen rundt, hvis man er låst ude og er våd og forkommen. Pris ca. 500 kr.

Svend snakker med Mads inden forespørgslen.

Vi vil meget gerne have 2 kajakergometre. Vi vil finde pengene fra fonde; men vi skal først aftale, hvor vi kan have dem stående.

Pia og Lars-Bo er tovholdere på at kontakte tidligere kajakroere, vi tror vi kan få i gang igen.

Svend finder lister med kaniner fra tidligere år.

Alle: Næste møde

Beslutning: Tirsdag d. 23. april kl. 18.00

Svend M-J d. 17. marts 2024